
Zápisnica

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Nižnej Boci konaného
dňa 27.06.2025 o 17.00 hod. v zasadacej miestnosti obecného úradu

Prítomní:          Starostka : Mgr. Silvia Skusilová
                          Poslanci : Ing. Peter Matejko

Anna Trajteľová
Mgr. Silvia Rísiková
Martin Lichardus

Neprítomní: Ing. Tomáš Hellebrandt - ospravedlnený

Ďalší prítomní:   PhDr. Desana Stromková – hlavná kontrolórka       

Verejnosť:         

Návrh programu:

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu zasadnutia
2. Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice
3. Kontrola plnenia uznesení
4. Stanovisko hlavnej kontrolórky k Záverečnému účtu Obce Nižná Boca za rok 2024
5. Záverečný účet Obce Nižná Boca za rok 2024
6. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na II. polrok 2025
7. Schválenie realizácie kapitálovej investície na projekt: Rozvoj odpadového a obehového 

hospodárstva_Nižná Boca (malotraktor)
8. Schválenie realizácie kapitálovej investície na projekt: Zabezpečenie kontajnerového stojiska pred 

medveďom hnedým. 
9. Rozpočtové opatrenie – zníženie kapacity ističov na obecnom úrade
10. Žiadosť o finančný príspevok neverejného poskytovateľa sociálnych služieb 
11. Súdna žaloba o náhradu škody podaná E. Hribik v zastúpení JANČI & Partners s.r.o., advokátska 

kancelária na obec Nižná Boca 
12. Rôzne: 

a) Podnet na prokuratúru od p .E. Hribik – poskytnutie súčinnosti
b) Skúšobná zmena zberu separovaného odpadu
c) Žiadosť o dotáciu na ozvučenie sály KD (MIRRI SR – Živý vidiek)
d) Príprava Organového koncertu 26.07.2025

13. Ukončenie

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu zasadnutia
Zasadnutie obecného zastupiteľstva /ďalej iba OZ/ zahájila a viedla starostka obce. Privítala prítomných, 
konštatovala, že na zasadnutí sú štyria poslanci, a preto ho v zmysle § 12 ods. 5 Zák. 369/90 Zb. o obecnom 
zriadení prehlásila za uznášania schopné.  Návrh programu bol poslancom zaslaný emailom.
Navrhnutý program zasadnutia   poslanci schválili  všetkými hlasmi.  (uznesenie č. 23/2025, za 4 – Ing. Peter 
Matejko,  Mgr. Silvia Rísiková,  Anna Trajteľová. Martin Lichardus -   proti 0, zdržal sa 0)

K bodu 2. Určenie zapisovateľa, overovateľa zápisnice
Za overovateľku zápisnice bola   určená Mgr. Silvia Rísiková, za zapisovateľku zasadnutia OZ bola určená 
starostka.
Poslanci zobrali na vedomie overovateľku a zapisovateľku všetkými hlasmi (uznesenie č. 24/2025, za 4 – Ing. 
Peter Matejko,  Mgr. Silvia Rísiková,  Anna Trajteľová. Martin Lichardus -   proti 0, zdržal sa 0)

K bodu 3. Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia  25.04.2025 
Uznesenia prijaté na minulom zasadnutí OZ sú splnené, prípadne trvajú a pracuje sa na ich splnení. 
Z Liptovského Hrádku nám zatiaľ nebola doručená nová prepracovaná zmluva. Starostka napísala list so 
žiadosťou o prepočet vyúčtovania, ktorý je podľa nej chybný, žiaľ odpoveď prišla negatívna, preto bude starostka 
požadovať nielen novú zmluvu ale aj prepočet vyúčtovania. 



Poslanci zobrali na vedomie kontrolu plnenia uznesení všetkými hlasmi (uznesenie č. 25/2025, za 4 – Ing. Peter 
Matejko,  Mgr. Silvia Rísiková,  Anna Trajteľová. Martin Lichardus -   proti 0, zdržal sa 0)

K bodu 4. Stanovisko hlavnej kontrolórky k Záverečnému účtu Obce Nižná Boca za rok 2024
Stanovisko dostali poslanci emailom. Kontrolórka skonštatovala že, návrh záverečného účtu bol zverejnený pred 
jeho prerokovaním a schvaľovaním v Obecnom zastupiteľstve na úradnej tabuli v obci, a to v čase  od 10.6.2025, 
čím bola splnená povinnosť obce vyplývajúcu s § 9, ods. 2 zákona o obecnom zriadení a  § 16, ods. 9 zákona 
o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. Počas jeho zverejnenia do doby spracovania tohto stanoviska 
nebol zaevidovaný podnet, alebo pripomienka poslancov, ani občanov k návrhu záverečného účtu. V zmysle § 
16, ods. 10 zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy s poukázaním na obsah tohto stanoviska 
v jednotlivých častiach a prístup orgánov obce pri riešení vzniknutých situácii v súlade s príslušnými právnymi 
predpismi priebežne v priebehu rozpočtového obdobia hlavná kontrolórka odporúča Obecnému zastupiteľstvu 
Obce Nižná Boca schváliť Záverečný účet Obce Nižná Boca za rok 2024 bez výhrad.
Poslanci  zobrali stanovisko hl. kontrolórky na vedomie všetkými hlasmi (uznesenie č. 26/2025, za 4 – Ing. Peter 
Matejko,  Mgr. Silvia Rísiková,  Anna Trajteľová. Martin Lichardus -   proti 0, zdržal sa 0)

K bodu 5. Záverečný účet Obce Nižná Boca za rok 2023
Návrh záverečného účtu za rok 2024 bol zverejnený na webovej stránke a úradnej tabuli obce, v predmetnej dobe 
nebol doručený žiadny podnet prípadne pripomienka. V nadväznosti na odborné stanovisko hlavnej kontrolórky 
obce poslanci schválili  Záverečný účet obce  Nižná Boca za rok 2024 bez výhrad a skutočnú tvorbu rezervného 
fondu za rok 2024 vo výške  49.282,61 € všetkými hlasmi (uznesenie č. 27/2025, za 4 – Ing. Peter Matejko,  Mgr. 
Silvia Rísiková,  Anna Trajteľová. Martin Lichardus -   proti 0, zdržal sa 0)

K bodu 6. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na II. polrok 2025
Poslanci dostali plán kontrolnej činnosti hlavej kontrolórky na 2. polrok 2024 e-mailom. 
Hlavná kontrolórka – návrh plánu je spracovaný a predložený obecnému zastupiteľstvu v súlade s § 18f, ods. 1, 
písm. b) a zverejnený bol podľa zákona na 15 dní pred prerokovaním na zasadnutí OZ – 27.06.2025. Hlavná 
kontrolórka pripomenula, že poslanci, alebo starostka ju môžu požiadať o kontrolou aj mimo schváleného plánu 
kontrolnej činnosti. 
Poslanci obce Nižná Boca prerokovali Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na 2. polrok 2025 a schválili 
všetkými hlasmi a poverili hl. kontrolórku vykonaním kontrol podľa plánu (uznesenie č. 28/2025, za 4 – Ing. Peter 
Matejko,  Mgr. Silvia Rísiková,  Anna Trajteľová. Martin Lichardus -   proti 0, zdržal sa 0)
 
K bodu 7. Schválenie realizácie kapitálovej investície na projekt: Rozvoj odpadového a obehového 
hospodárstva_Nižná Boca (malotraktor)
Malotraktor sme ešte nekúpili, nie je dovezený dodávateľom na Slovensko, starostka musela požiadať 
o predĺženie termínu dokončenia projektu. Ku žiadosti o platbu je potrebné schváliť: 
 Realizáciu kapitálovej investície v rámci projektu s názvom: Rozvoj odpadového a obehového 

hospodárstva_Nižná Boca, ktorá bude financovaná z dotácie poskytnutej Environmentálnym fondom
 Zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia finančných prostriedkov 

z Environmentálneho fondu
 Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške minimálne 1 % 

z celkovej sumy oprávnených nákladov projektu z rozpočtu obce Nižná Boca
 Zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených nákladov projektu z rozpočtu obce Nižná Boca
Poslanci schválili realizáciu kapitálovej investície na projekt: Rozvoj odpadového a obehového 
hospodárstva_Nižná Boca všetkými hlasmi (uznesenie č. 29/2025, za 4 – Ing. Peter Matejko,  Mgr. Silvia 
Rísiková,  Anna Trajteľová. Martin Lichardus -   proti 0, zdržal sa 0).

K bodu 8 Schválenie realizácie kapitálovej investície na projekt: Zabezpečenie kontajnerového stojiska 
pred medveďom hnedým. 
Prístrešok na smeti sme dokončili, kontajnery z parkoviska pri COOP Jednote sme stiahli do prístrešku. Budeme 
musieť zredukovať počet 1100 L kontajnerov na komunál, lebo 23 kontajnerov sa do prístrešku nevojde. Stále 
ešte nemáme skontrolované verejné obstarávanie, preto aj v tomto prípade starostka požiadala o predĺženie 
termínu dokončenia projektu do konca roka 2025 v zmysle zmluvy o poskytnutí dotácie. Vzhľadom na vzniknutú 
situáciu, nemôžeme použiť dotačné peniaze na úhradu faktúry za stojisko a dodávateľ splnil zmluvné podmienky 
výstavby stojiska, je potrebné uhradiť faktúru z rezervného fondu a potom už len požiadame o refundáciu, keď 
nám odblokujú financie na dotačnom účte, tieto si prevedieme na obecný bežný účet. 
Poslanci schválili presun finančných prostriedkov z rezervného fondu na úhradu faktúry v sume 34 998,71 € 
všetkými hlasmi (uznesenie č. 30/2025, za 4 – Ing. Peter Matejko,  Mgr. Silvia Rísiková,  Anna Trajteľová. Martin 
Lichardus -   proti 0, zdržal sa 0)
Ku žiadosti o platbu je potrebné schváliť: 
 Realizáciu kapitálovej investície v rámci projektu s názvom: Zabezpečenie kontajnerového stojiska pred 

medveďom hnedým, ktorá bude financovaná z dotácie poskytnutej Environmentálnym fondom
 Zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia finančných prostriedkov 

z Environmentálneho fondu
 Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške minimálne 1 % 

z celkovej sumy oprávnených nákladov projektu z rozpočtu obce Nižná Boca



 Zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených nákladov projektu z rozpočtu obce Nižná Boca
Poslanci schválili realizáciu kapitálovej investície na projekt: Zabezpečenie kontajnerového stojiska pred 
medveďom hnedým všetkými hlasmi (uznesenie č. 31/2025, za 4 – Ing. Peter Matejko,  Mgr. Silvia Rísiková,  
Anna Trajteľová. Martin Lichardus -   proti 0, zdržal sa 0)

K bodu 9 Rozpočtové opatrenie – zníženie kapacity ističov na obecnom úrade
Na obecnom úrade sme mali vysoké ističe a zbytočne sme platili, na čo nás upozornila aj SSE. Avšak, keď 
starostka začala vybavovať zníženie ističa (odplombovanie do 30.06.2025 nebude SSE účtované), odpoveďou 
bolo, že ak chceme odplombovať a znížiť ističe, musíme meranie z chodby presunúť na verejne dostupné miesto, 
najlepšie na okraj pozemku. Musela byť vypracovaní projektová dokumentácia a meranie sme umiestnili na 
vonkajšiu stenu pred vchodom do OcÚ. 
Poslanci schválili realizáciu zníženia ističa na obecnom úrade a prerábku merania elektrickej energie na verejne 
dostupné miesto v sume 2.479,- € všetkými hlasmi (uznesenie č. 32/2025, za 4 – Ing. Peter Matejko,  Mgr. Silvia 
Rísiková,  Anna Trajteľová. Martin Lichardus -   proti 0, zdržal sa 0) 

K bodu 10 Žiadosť o finančný príspevok neverejného poskytovateľa sociálnych služieb 
Obec dostala žiadosť od neverejného poskytovateľa sociálnych služieb Golgen Age o. z. o poskytnutie 
finančného príspevku na prevádzku pre dve klientky s trvalým pobytom v našej obci. Žiadajú 136,79 € na klientku 
a mesiac. Pre obec je to neúnosné, v obci žije 56 občanov  vo veku 62+, podielové dane na seniorov obec 
dostáva vo výške 62,40 € na seniora a rok, čo predstavuje 5,20 € na mesiac. Poslanci odporúčajú neverejnému 
poskytovateľovi obrátiť sa na príbuzných a rodinných príslušníkov, ktorí by nemali mať problém doplatiť službu 
pre svoje príbuzné. 
Poslanci schválili pre neverejného poskytovateľa sociálnych služieb finančný príspevok v sume 5,20 € na klientku 
a mesiac v roku 2025 všetkými hlasmi (uznesenie č. 33/2025, za 4 – Ing. Peter Matejko,  Mgr. Silvia Rísiková,  
Anna Trajteľová. Martin Lichardus -   proti 0, zdržal sa 0)

K bodu 11 Súdna žaloba o náhradu škody podaná E. Hribik v zastúpení JANČI & Partners s.r.o., 
advokátska kancelária na obec Nižná Boca 
Poslancom bola žaloba doručená emailom, obec mala v termíne do 10 dní od doručenia žaloby zo súdu podať 
vyjadrenie k žalobe. Vyjadrenie pripravil a na súd odoslal JUDr. Roman Škerlík, poslancom bolo vyjadrenie 
doručené emailom.  Čakáme na verdikt súdu. 

K bodu 12 Rôzne: 
a) Podnet na prokuratúru od p .E. Hribik – poskytnutie súčinnosti – E. Hribik podala dva podnety na 

prokuratúru ohľadom zverejnenia zámeru zameniť pozemky a schválenia zmien a doplnkov č. 2 
Územného plánu. Prokurátorka podnety vyhodnotila a skonštatovala, že v postupe obce Nižná Boca 
nezistila porušenie zákona a podnety v zmysle § 36 ods. 3 Zákona o prokuratúre ako nedôvodné 
odkladá.  

b) Skúšobná zmena zberu separovaného odpadu – občania hlavne z horného konca, ktorí majú ďaleko ísť 
so separovaným odpadom do prístrešku ku obecnému úradu, si môžu zakúpiť žlté nádoby na plasty 
a podľa kalendára vyťahovať kuka nádobu ku ceste, kde im ju VPS Lipt. Mikuláš vyprázdnia. Je to zatiaľ 
skúšobná prevádzka, musíme zistiť, koľko ľudí prejaví záujem a zakúpi si nádobu. Zberová spoločnosť 
musí preorganizovať časové zdržanie, doteraz brali z dvoch vývozných miest a teraz sa budú zastavovať  
pri domoch.     

c) Žiadosť o dotáciu na ozvučenie sály KD (MIRRI SR – Živý vidiek) podali sme žiadosť o dotáciu na 
ozvučenie sály kultúrneho domu v sume 25.620,- €, spoluúčasť obce je vo v sume 1,353,- €. 

d) Príprava Organového koncertu 26.07.2025 – v sobotu 28,06,2025 bude brigáda, potrebujeme upratať 
kultúrny dom a obecný dom a postupne ho pripraviť na akciu 100. rokov knižnice. Poslankyňa Mgr. Silvia 
Rísiková informovala poslancov, že knižnica je už na 95% zdigitalizovaná, digitalizáciu robila jej mama 
Ľubica Rísiková vo svojom voľnom čase bez nároku na odmenu. Program na digitalizáciu je veľmi 
komplikovaný, preto jej patrí poďakovanie a pochvala a vďaka za to, že je v práci s počítačom zručná.  
Na druhé vydanie vlastivednej monografie Vyšná a Nižná Boca sme vyzbierali 9.493,90 €, daň z reklamy 
zaplatíme 675,- €, po zdanení máme 8.818,90 €. Kniha v počte 1000 ks je už vytlačená, čakáme ešte na 
brožúru Manuál ochrany pamiatkovej zóny.  

Starostka poďakovala v neprítomnosti aj poslancovi Ing. Tomášovi Hellebrandtovi, ktorý dokončil detské ihrisko. 
Poďakovanie patrí aj Matúšovi Švandovi a Jurajovi Setteyovi za prevoz a osadenie detského ihriska. Starostka 
označila detské ihrisko upozornením, že nie je certifikované, ani pravidelne kontrolované a používať ho môžu deti 
do 9 rokov na vlastnú zodpovednosť rodičov za ich deti.  

Starostka  poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie  OZ.

Mgr. Silvia Skusilová 
        starostka

Zapísala: Mgr. Silvia Skusilová



Overovateľ: Mgr. Silvia Rísiková 


